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I och med att Vård och Omsorgsnämnden inom nämnda områden gett förvaltningen i uppdrag 

att se över helheten på Gustavsgården, pågår nu ett löpande arbete enligt de riktlinjer och mål 

som gäller enligt de uppdragen. 

 

MAS- rapporten som låg till hands vid vårt senaste nämnd möte kom att innebära ett stort stöd 

för det arbete som nu pågår på Gustavsgården. 

Efter inkallad extra nämnd, beslutade nämnden. 

 

Att. Nämndens ledamöter, var fjortonde dag skulle delges information om detta arbete vilket 

även har skett och fortfarande pågår. 

 

Dina punkter ingår nu i ett förändringsarbete på Gustavsgården som leder mot förbättringar 

inom vården, med fokus på våra brukare. 

 

Vi har nu anställt en ny chef för Gustavsgården från och med maj. 

Under tiden har vår nya avdelnings/vård och omsorgschef med MAS som uppbackning gjort 

allt för att påskynda de prioriterade åtgärderna, vilka som tidigare nämnts rapporterats till 

nämndens ledamöter var fjortonde dag. 

 

 

Jan Dolk 

Ordförande  

Vård och Omsorgsnämnden 


